

# MUNICIPALITÉ DE BOLTON-OUEST

2015

## New payment options for taxes

The municipality decided to implement the payment of tax accounts through the internet or directly to the bank (Be carefull to choose BOLTON OUEST and the reference number is your 10 digit, registration number) for institutions that do not charge us fees. You will find below the list of banks participating in this initiative this year. If your bank is not on this list, it is suggested that you indicate your wish to your institution so that it may waive fees for next year. Note that only payment by cash or cheque is accepted at the Town Hall.

- Caisse Desjardins
- Bank of Montreal
- National bank

## Nouvelles modalités de paiement des taxes

La municipalité a décidé d'implanter le paiement des comptes de taxes par internet (Bien choisir BOLTON OUEST pour le fournisseur et entrer en référence, votre # de matricule de 10 caractères) ou directement à la banque dans les institutions qui ne nous chargent pas de frais. Vous trouverez ci-dessous la liste des institutions bancaires qui participent à cette initiative cette année. Si votre institution bancaire n'apparaît pas sur cette liste, il vous est suggéré de signifier votre intérêt à votre institution pour qu'elle annule les frais pour l'année prochaine. Notez que seul le paiement en argent ou par chèque est accepté à l'Hôtel de Ville.

- Caisse Desjardins
- Banque de Montréal
- Banque Nationale

Yours Truly / Sincèrement,

Philippe De Courval  
Municipality of West Bolton / Municipalité de Bolton-Ouest  
Director-General / Directeur général  
Secretary-Treasurer / Secrétaire-trésorier